

Møte 8 - 23.02.21

Tilstede:

Liv Johanne, Eyvor, Thea, Jonas, Silje, Jo Petter, Magnus og Anna

Ikke tilstede:

Sanna

Fargekode:

Rød Oppgaver

Grønn Kommentarer underveis i møtet

Blå Konklusjon

Innsjekk

Ris/ros:

- Forslag om å skaffe mobilladestasjon til kontoret.
Svar: Kontorkom kan skrive utstyrssøknad ganske fort.

Oppgaver fra forrige møte

Oppgave	Hvem?	Utført?
Referat fra forrige møte er godkjent og publisert?	Jo Petter	Ja
Ny oversikt til kontortider	Jo Petter og Thea	Ja
Dele forelesningbingo	Liv Johanne	Nei
Sperrebånd til kontoret	Jonas	Ja
Smittevernsplakat til kontoret	Jo Petter	Ja
Spørre gamlis om kontorvakt	Anna	Ja
Sit-søknad	Alle relevante komiteer	Et kryss om dagen
Ta kontakt med ITVene ang kontaktperson Sit	Jonas	Ja
Undersøke midler til digital sosialkveld	Jonas og Magnus	Ja
Sjekke med NV-gangen hvem som skal bestille faddertsjorter	Eyvor	Ja, se faddersjef
Utvide kontorretningslinjer til å inkludere smittevernstiltak	Eyvor	Ja

Skrive uttalelse til linjeforeninga om kontoråpning, oppfordre undergrupper til utendørsarrangement, og informere de med kontortilgang om retningslinjer framover	Eyvor (med hjelp fra Jonas til å nå ut til folk)	Ja
Planlegge arrangering av stormøtet	Jonas	I gang
Vennespleising for førsteklasse	Fadderkomiteen	Ja
Få med noen til å arrangere digital vinsmaking	Silje ++	Ja
Undersøke Graduateland - betaler man for engangsevent eller bør man spleise med andre linjeforeninger?	Magnus	Ja

Prioriterte saker:

- Kollokviespleising
 - Fakultetene og instituttene har midler, men trenger “drahjelp”
 - Vi kan organisere og søke om penger
 - Kombinere det med vennespleising med fadderkom
 - Kjører to grupper
 - En vennegruppe
 - En kollokviegruppe
 - Hører med NV om vi kan få mat til første kollokviemøtet
- Godkjenne av opprettelse av ny undergruppe
 - [V&A klatring er nå godkjent som en ny undergruppe.](#)

Komiteer (oppdatering):

- **Leder:**
 - NV-møte: Vi fikk skryt fra dekaner
 - Neste prosjektmøte: [Nye undergrupper og komiteer](#)
 - Hvem skal bli invitert:
 - [De vi vet er interessert](#)
 - [Sender invitasjon til komité og undergruppe slacken](#)
 - Linjeledermøte 03.03:
 - Samfundet spør om linjeforeningene har innspill og ønsker for nybygget
- **Kasserer:**
 - Skriver SiT søknaden
 - Mangler førsteutkast fra Nukleomedia
 - Bare Trollkom og Vokaliom som skal søke av undergrupper
 - Bøker

- Jo Petter spør Ingvild om de ligger på ibok
- Eventuelt kan man legge de på nettbutikken

- **Nestleder:**

- Har snakket med ITV-er om de kan være kontaktperson for Sit
 - IKJ: Nei
 - IBI: Venter svar
 - IBT: Etterspør mer info
- Stormøte
 - Dato: 22. mars
 - Realistisk at det kan bli fysisk?
 - [Rektorvedtak for bruk av arealer på campus mellom kl. 20.00 og 23.00 \(PDF\). Vedtaket er forlenget inntil videre \[oppdatert 26.01.21\]](#)
 - Om møter og kurs: “Ved forelesninger, seminarer, o.l., i rom med fastmonterte seter, kan inntil **50 personer** være til stede.”
 - Om sosiale arrangementer: “Sosiale arrangementer **kan ikke** gjennomføres på campus pr. nå, med **unntak av linjeforeningers generalforsamlinger og studenttingsmøte**”
 - **Konklusjon: Det burde være mulig å få det til fysisk**
 - Må søke om tillatelse fra NTNU
 - Kan vi servere pizza?
 - [Vi må søke om “\[...\]særskilt tillatelse”](#)
- Undergrupper
 - Alle skal nå bli lagt til i “viktig-informasjon”-kanalen som standard når de blir med i slacken.
 - Alle gamle komité- og undergruppe-medlemmer skal fjernes fra slacken.
 - **Alle må sende Jonas en liste over hvem dere vil ha med fra komitéen**
 - Mangler: fadderkom, bedkom og arrkom og nuklemedia
- Søke støtte:
 - <https://www.legathandboken.no/>
 - [Sit](#)
 - [Velferdstinget](#)
 - Rektorpotten
 - Frifond
 - [Andre](#)

- **Faddersjef:**

- Vennespleising
- Fadderseminar
 - 12. mars
 - Vi fikk fire plasser

- Ingen i fadderkom ville være med
 - Eyvor kan være med, men vil helst at noen fra fadderkom blir med
 - Anna er med
 - Prøve å få med to-tre stykker fra fadderkom
 - Fadder t-skjorter:
 - Delta fikser i år
 - Frister fra NV
 - [Anna har kontroll](#)
- **Arrkom:**
 - Digital vinsmaking
 - Meld dere på
 - Blæste det på insta med en video av Eivind
 - Vinter-OL
 - Er nå åpnet for at arrangementer kan gjennomføres så lenge deltakerne er fra samme kommune, og maksgrensen er satt opp til 200
 - Plakat
 - [Silje tar kontakt med Solveig \(fra nuklomeia\)](#)
 - 13. eller 20. mars
 - Trampolinepark
 - Fikk mail fra spanskrøret
 - Leie en trampoline park sammen
 - Koster totalt 4000 kr
 - Plass til 90 stykk
 - Dersom edru arrangement kan man søke penger fra Sit
 - Ellers billettpris
- **Bedkom:**
 - Blir bedpres med biomar 4.mars
 - Planlegger også flere bedpres, samt foredrag
 - Origo
 - Går nokså bra
 - Auditorium er booket
 - NINA er med og andre er interesserte
- **Nukleomeia:**
 - Holder på med ny utgave av nukleotidene
- **Kjelleren:**
 - Fortsatt stengt, fortsatt kjedelig
 - Kjelleren sitt genvors
 - Kan V&A komme?
 - Kan vi få innspill fra kjelleren?
 - Thea deler dato for genvorset (24.03)
 - Før kjellergenvors bør HS ha hatt et internt møte om omstrukturering

- **Sekretær:**
 - Arrangementer
 - Gjort: strikkekveld
 - Planlegger:
 - Piknik eller no lignende (neste helg)
 - Har printet ut kalender og plakat og hengt opp på kontoret.
 - Alle kan skrive opp på den

Undergrupper (oppdatering):

- Bumblebeats:
- InVitro:
- Revyen: Avlyser revyen
- Shanglelauget:
- Trollkom:
- Vokalium:
- V&AIL:
- Spanskymisten:
- SkeiV&A: Får kanskje til noe til Eurovision.
- V&A Klatring:
 - Blitt opprettet med 50ish aktive
 - Ønsker en facebook header fra nuklomeia
 - Skal kjøre en logokonkurrans
 - Eyvor er leder og Preben er nestleder
 - Egen fane i nettsiden

Eventuelt:

- "Grønn guide"
 - Ønsker ikke å dele dette digitalt, men kan ta imot eksemplarer til kontoret
- Insta-takeover
 - Uke 8: Eyvor
 - Uke 9: Jo Petter - Magnus
 - Uke 10: Anna & LJ
 - Uke 11: Jonas, Silje
 - Uke 12: Thea og Sanna
 - [Referat workshop](#)
- Movember:
 - Rette labrapporter fredag 26.02
 - Bading i fjorden
 - 5 kryss for å droppe
 - Ta med varm drikke og klær
 - Skjer på Ranheim
- Alkymisten 50 års jubileum 2022
 - Skal opprette en jubkom for 50 års jubileet

- Frifond - digital sosial kveld for hele V&A
 - bestille middag på foodora
 - Få refundert en viss sum
 - HS arrangerer
 - Quiz, taskmaster, artige forslag, card against humanity
 - Eyvor, Magnus, Thea, Jo Petter

Oppgaver til neste møte

Oppgave	Hvem?	Utført?
Få krysslisten over til excel	Jo Petter	
Skrive økonomisk søknad til Sit for KK Ladestasjon og skoletyggis	Jo Petter	
Send en doodle for andre faddersjefer	Anna	
Fine brikker, kan vi lage flere?	Jo Petter	
Legge inn bestilling på egen fane på nettsiden for V&A klatring	Eyvor	
Jubkom for Alkymisten 50 år, be om folk	Eyvor	
Dele ut æresmedlem bånd til Beate	Liv Johanne	
Kollokviespleiseing	Anna og fadderkom	
Spør om vi får plass på kjellergenvors og deler datoen til kjellergenvors	Thea	
Spør Ingvild om bøkene er på ibok	Jo Petter	
Pizza til stormøte - søk om serveringstillatelse	Jonas og Magnus	
Auditorium til stormøtet og spørre om vi kan ha det fysisk	Eyvor og Jonas	
Sende melding til Jonas av hvem i komitéen som skal være medlem av slack undergrupper og komitéen	Anna, Silje, Sanna og Liv Johanne	
Blæste digital vinsmaking	Silje	
Ta kontakt med Solveig for å sjekke opp plakaten til vinter OL	Silje	
Rette labrapporter	Eyvor & Anna	

Konstruktiv møtekritikk:

Krysslisten bør gjøres i Excel

Litt mye kryss har blitt gitt, vi bør ha høyere terskel for kryss
Vi har sporet litt av
Trenger ikke oppdatere hver minste detalj.